
Agent Badelja: Nie rozmawiałem z Romą
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Jednym z graczy pojawiających się w plotkach transferowych jest Milan

Badelj, pomocnik Fiorentiny i reprezentacji Chorwacji. Wywiadów dla

mediów udzielił agent gracza, Dejan Joksimovic. 

 

- Szczerze mówiąc, wszystko to o czym wiem na temat Giallorossich, dowiedziałem

się z gazet, gdyż nie miałem z nimi do tej pory kontaktów. Nie wykluczam jednak, że

w ostatnich godzinach doszło do rozmów klubów. Absolutną nieprawdą jest, że Milan

naciska Fiorentinę, aby zostać sprzedanym, mimo że podoba się wielu - mówi dla 

fiorentinanews.com.

 

- Badelj ma kontrakt w Fiorentinie, choć obserwują go cztery europejskie zespoły.

Fiorentina nie chce stracić gracza i sprzeda go tylko za adekwatną kwotę. Jeśli Viola

nie zdecyduje się oddać w tym sezonie pomocnika, porozmawiamy o tym w

przyszłym sezonie. Zostanie w Toskanii na 50 procent. Ważniejszym dla niego od

pieniędzy są perspektywy klubu, który chce go nabyć. Przy tej okazji, w poprzednim

sezonie była oferta z tureckiego klubu, ale Milan ją odrzucił. Roma jest z pewnością

interesującym klubem, ale nie jedynym. Poza tym nigdy nie rozmawiałem z

zespołem Giallorossich - mówi dla Rete Sport. 
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